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B E S L U I T E N L I J S T
Raadsvergadering 

Datum : 5 juli 2022
Tijdstip : 19:30 uur
Plaats : Raadszaal gemeente Borne

Aanwezig : Mw. K.M. Scholten, mw. R.E. Headley, , dhr. R.J. Naaktgeboren, dhr. N.M. 
Busschers (allen GB90), mw. B.A.J. ter Braak, mw. M.M. Bloemhof, dhr. B.H. 
Slotman (allen CDA), dhr. L.C.A.W. Graafhuis, mw. K. Bekhuis, mw. J. Prakken 
(allen VVD), dhr. H.B. van den Berg, dhr. B. Drees, dhr. A. Lammers (allen 
Borne-Nu), mw. M.J. Zandjans, dhr. J. de Vries (beide GL/PvdA), dhr. E.W.J. 
Jansen (D66), dhr. B.J.B. Oude Lansink (Lokaal BHZ)

Tevens aanwezig : Wethouder M.J.R. Kotteman, wethouder M.J. van Velten, dhr. J. Wikkerink 
(formateur)

Afwezig (m.k.) : dhr. B. Entrop (GB090), mw. M.G.H. Visser (SP)

Voorzitter : Burgemeester J.H.R. Pierik
Griffier : Dhr. M. Hollander

1.1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet aanwezigen welkom. Er is bericht van 
verhindering ontvangen van de heer Entrop (GB90) en mevrouw M. Visser (SP).

1.2. Vaststelling agenda
Er zijn nog geen kandidaten voor benoeming in het algemeen bestuur van de Euregio. 
Agendapunt 2.3 wordt daarom van de agenda afgevoerd.

Agendapunt 4.5, het opnieuw vaststellen van het bestemmingsplan algemene herziening 
Borne, Hertme, Zenderen, herziening scholen wordt aan de hamerstukken toegevoegd. 

1.3. Vaststellen besluitenlijst vorige raadsvergadering(en)
Besluitenlijst raadsvergadering 26 april 2022
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

Besluitenlijst raadsvergadering 24 mei 2022
De heer Oude Lansink (Lokaal BHZ) merkt op dat wethouder Kotteman heeft toegezegd 
de raad nog voor de zomer bij te praten over het sportbedrijf. Hierover is nog niets 
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teruggekoppeld en hij staat nog op de actiepuntenlijst.
Wethouder Kotteman gaat er vanuit dat de raad nog voor de zomer wordt bijgepraat over 
het sportbedrijf.

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

Besluitenlijst raadsvergadering 23 juni 2022
De heer Oude Lansink (Lokaal BHZ) is van mening dat de weergave van de discussie 
rond de motie van de fractie van D66 over de kaderbrief te summier is weergegeven in het 
verslag, waardoor de werkafspraken onvoldoende duidelijk zijn.
De voorzitter zegt toe dat de besluitenlijst op dit punt wordt aangevuld.

Voor het overige wordt de besluitenlijst ongewijzigd vastgesteld.

1.4. Bekrachtiging geheimhouding rapportage conclusies risicoanalyse integriteit 
kandidaat wethouders
De raad stemt unaniem in met de bekrachtiging van de geheimhouding.

2.1 Benoeming commissielid Asbroek-ten Berge
De heer Busschers brengt namens de commissie van advies voor de geloofsbrieven 
verslag uit. De geloofsbrievencommissie heeft de geloofsbrieven onderzocht en 
geconstateerd dat er geen beletselen zijn voor de benoeming van mevrouw Asbroek-ten 
Berge.

De raad stemt unaniem in met de benoeming van mevrouw Asbroek-ten Berge als 
commissielid voor het CDA. Mevrouw Asbroek-ten Berge legt vervolgens de eed af.

2.2 Benoeming lid presidium Twenteraad
De raad stemt unaniem in met de benoeming van de heer de Vries (PvdA) als lid van het 
presidium van de Twenteraad. Opgemerkt wordt dat eventuele kandidaten voor 
plaatsvervangend lid van het presidium van de Twenteraad zich kunnen melden bij de 
griffie.

2.4 Benoeming lid klankbordgroep rekenkamer
De raad stemt unaniem in met de benoeming van mevrouw Scholten (GB90) als lid van 
de klankbordgroep rekenkamer.

2.5 Aanwijzing functionaris gegevensbescherming
De raad stemt unaniem in met de aanwijzing van de heer A. Altena als functionaris 
gegevensbescherming van de raad.

3.1 Informatie vanuit het college van B&W
Er zijn geen mededelingen vanuit het college van B&W.
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3.2 Vragen vanuit de raad
Er zijn geen vragen vanuit de raad.

3.3 Lijst van ingekomen stukken
Er zijn geen vragen of opmerkingen.

3.4 Actiepunten- en motielijst
De heer Naaktgeboren (GB90) merkt naar aanleiding van de motie ‘verduurzaming 
woningen / Cogas gelden’ (21-11) op dat op 1 juni 2022 vanuit het Rijk het 
beleidsprogramma verduurzaming gebouwde omgeving is gepresenteerd. Dit programma 
biedt een leenmogelijkheid voor alle woningeigenaren, ook degenen zonder leenruimte. 
De fractie van GB90 gaat er vanuit dat dit programma wordt meegenomen bij het 
uitwerken van de motie.
Wethouder Kotteman zegt dit toe.

4.1 Wegsleepverordening
Het voorstel wordt zonder verdere beraadslaging aangenomen.

4.2 Vaststellen bestemmingsplan algemene herziening Borne, Hertme, Zenderen, 
herziening Grotestraat 104
Het voorstel wordt zonder verdere beraadslaging aangenomen.

4.5 Opnieuw vaststellen bestemmingsplan Algemene herziening Borne, Hertme, 
Zenderen, herziening scholen Bornsche Maten
Het voorstel wordt zonder verdere beraadslaging aangenomen.

De heer van den Berg neemt het voorzitterschap over van burgemeester Pierik in verband met 
het portefeuillehouderschap van de burgemeester bij de agendapunten 4.3 en 4.4.

4.3 Meerjaren Prognose Grondexploitaties (MPG) 2022
De voorzitter leidt het onderwerp kort in en geeft de fracties het woord in de eerste termijn.

Mevrouw Bekhuis (VVD) geeft complimenten voor de inhoud van de informatieavond op 
21 juni 2022 over de grondexploitaties. De fractie van de VVD vindt het belangrijk om alert 
te blijven op actuele risico’s, zoals de inflatie en de renteontwikkeling. Vooralsnog is de 
fractie van de VVD blij met de actuele ontwikkeling van de grondexploitaties.

De heer Janssen (D66) vraagt waarom naar buiten toe slechts het positieve deel van het 
verhaal wordt verteld. Het betreft dan het eenmalige saldo van 11,3 miljoen, dat ontstaan 
is door een schoonmaakoperatie in de grondboekhouding van de Bornsche Maten. Daar 
tegenover staat dat de gemeente als gevolg van de inflatie wordt geconfronteerd met 
prijsstijgingen. Opgemerkt wordt dat de stukken later dan afgesproken beschikbaar waren, 
maar dat het behandelschema ongewijzigd is gebleven. Daarmee is de raad onnodig 
onder druk gezet om de planning te halen. 
De heer Janssen veronderstelt dat de verklaringen die benodigd waren van de accountant 
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van de gemeente Hengelo schriftelijk zijn ontvangen. De fractie van D66 is verheugd over de 
opschoning van de grondexploitaties en benadrukt dat het van belang is een nieuw 
softwarepakket voor de grondexploitaties aan te schaffen, zoals door verschillende accountants 
is geadviseerd. Dan is het ook mogelijk om tussentijds een actuele prognose te geven. De heer 
Janssen vraagt wanneer de volgende politieke stappen worden gezet naar aanleiding van de 
schoonmaakoperatie, zoals de prijs van gronden aan niet-eindgebruikers en de staffel voor 
afname van woningbouwgrond. Gevraagd wordt of daarvoor op korte termijn een raadsvoorstel 
tegemoet gezien kan worden. 
Tenslotte gaat de heer Janssen in op de gebruikte parameters in het grondbedrijf. Deze zijn niet 
conform de realiteit, waardoor sprake zal zijn van een negatieve exploitatie.

Mevrouw Scholten (GB90) complimenteert de organisatie over de wijze waarop de raad mee is 
genomen in de grondexploitaties. Mevrouw Scholten stelt vast dat onder druk van de raad en de 
auditcommissie de grondexploitaties eindelijk grondig zijn doorgelicht. Onduidelijk blijft waarom 
dit niet eerder is gebeurd, over de timing houdt GB90 twijfels. GB90 blijft alert op de risico’s voor 
de komende tijd. Mevrouw Scholten stelt vast dat het college heeft aangegeven de eenmalige 
meevaller te willen benutten voor de opgaven op het gebied van wonen. GB90 kan zich daar iets 
bij voorstellen en wil graag weten of deze middelen ook daadwerkelijk worden bestemd voor 
wonen en hoe het college dat gaat doen.

Mevrouw Zandjans (GL/PvdA) geeft aan dat de meevaller uit het grondbedrijf goed uitkomt om 
een fonds voor prijsstijgingen te vullen. Het college heeft de fractie overtuigt dat dit niet 
schadelijk is voor de financiële positie van Borne. Bij de begrotingsbehandeling wordt de 
discussie daarover gevoerd met het nieuwe college.

De heer Slotman (CDA) stelt vast dat de powerpointpresentatie die is getoond tijdens de 
informatiebijeenkomst op 21 juni nog niet ontvangen, daarnaast ontbreken de jaarlijkse notitie 
met de onderbouwing van de parameters voor de MPG en het accountantsverslag. De heer 
Slotman vraagt hoe de raad om een besluit gevraagd kan worden terwijl deze documenten 
ontbreken. De andere stukken zijn ook laat ontvangen, waardoor de inhoud en consequenties 
nog moet indalen voor een completer beeld. Het CDA vindt de euforie over de eenmalige 
meevaller misplaatst.

De vergadering wordt voor 10 minuten geschorst.

De voorzitter heropent de vergadering.

Burgemeester Pierik deel het ongemak over de late beschikbaarheid van de stukken. De 
majeure wijziging in de aanpak rond de grondexploitaties is op een laat moment in een 
stroomversnelling is gekomen. Daarbij was de gemeente afhankelijk van anderen. De 
portefeuillehouder stelt vast dat de raad blij is met de gewijzigde aanpak. De nieuwe aanpak van 
de grondexploitaties leidt er toe dat er kleinere exploitaties ontstaan, die beter beheersbaar zijn 
en die positiever zijn als gevolg van de lastenontwikkeling. De vrijgekomen middelen worden niet 
op voorhand bestemd voor de woningopgave, de besteding van deze middelen is onderwerp van 
gesprek in de komende tijd.
De portefeuillehouder geeft aan dat de gebruikte parameters door de accountant zijn beoordeeld 
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als gedegen. De accountant heeft aangekondigd een goedkeurende verklaring zullen geven als 
de raad heeft ingestemd met de nieuwe opzet van de grondexploitaties.
De gemeente is in onderhandeling met de ontwikkelaars over het herzien van de grondprijzen 
voor de grote exploitatie Bornsche Maten. De uitkomst daarvan zal gaan gelden met 
terugwerkende krijgt vanaf 1 januari 2022. Daarnaast heeft de raad de grondprijsbrief ontvangen.
Het college heeft positief gereageerd op de aanbeveling van de auditscommissie voor de 
aanschaf van een softwarepakket voor de grondexploitaties. Als daar aanvullende financiële 
middelen voor nodig zijn, kan de raad een voorstel daartoe tegemoet zien.

De heer Janssen (D66) vraagt nogmaals of de schriftelijke verklaring van de accountant van de 
gemeente Hengelo zijn ontvangen.
De heer Pierik geeft aan dat voor de grondexploitaties geen verklaring van andere accountants 
gevraagd hoeven te worden.

De heer Slotman (CDA) geeft aan dat onduidelijk blijft dat wanneer deze methodiek de 
gemeente slagvaardiger maakt, deze niet eerder is gebruikt. 
De heer Pierik geeft aan dat het proces voor de gewijzigde aanpak vorig jaar al is gestart, maar 
dat het college daarmee pas naar buiten kon als ook de accountant met de gewijzigde aanpak 
kon instemmen. Binnen het project ‘de basis op orde’ probeert het college in allerlei opzichten 
grip te krijgen. Binnen dat kader is ook gekeken naar de grondexploitaties.

De raad stemt unaniem in met het voorliggend voorstel.

De vergadering wordt geschorst, zodat de accountant de accountantsverklaring kan 
ondertekenen.

4.4 Jaarverslag en jaarrekening 2021
De voorzitter stelt vast dat het accountantsverslag is getekend en geeft het woord aan de fracties 
in de eerste termijn.

Mevrouw Zandjans (GL/PvdA) stelt vast dat de visie sociaal domein heeft aangenomen. De 
afgesproken taakstelling is echter niet behaald. De extra gelden die de gemeente ontvangt, 
worden gebruikt om de taakstelling weg te strepen. De fractie is daar verbaasd over. Er moet 
strakker gestuurd worden om de afgesproken resultaten te halen.

Mevrouw Scholten (GB90) geeft complimenten voor de heldere informatievoorziening en de 
beantwoording van de vragen. De fractie vraagt naar aanleiding van het addendum om 
geïnformeerd te worden over de kosten van de eventuele belastingclaim ten aanzien van de 
winsten op de Bornsche Maten en de ex-werknemer, indien nodig vertrouwelijk.
Mevrouw Scholten maakt de kanttekening dat de verantwoording van het programma solidair te 
vaag is en dat er geen sprake is van heldere prestatie indicatoren. Ondanks diverse 
investeringen is er al een aantal jaren op rij sprake van forse overschrijdingen in het sociaal 
domein. De taakstelling sociaal domein is voor slechts 591.000 euro gerealiseerd. De fractie mist 
bestuurlijke regie op het sociaal domein en een toetsende blik van de portefeuillehouders 
financiën. 
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De heer Slotman (CDA) spreekt dank uit aan de ambtenaren voor het werk in de afgelopen 
coronajaren en de jaarstukken. Het CDA is trots op de bereikte resultaten. De CDA-fractie 
onderstreept de adviezen van de accountant en de auditcommissie en gaat er vanuit dat deze 
onverkort door het college worden overgenomen. De CDA-fractie vraagt hoe het college ervoor 
gaat zorgen alle stukken in het vervolg op tijd bij de raad komen. Daarnaast wordt gevraagd hoe 
voorkomen kan worden dat de raad verrast wordt door financiële en planningswijzigingen. De 
heer Slotman vraagt het college daartoe met een integraal plan te komen. Het CDA gaat er 
vanuit dat er met het nieuwe college een goede basis kan worden gelegd voor een solide 
financieel beleid.

De heer Lammers (Borne-NU) stelt naar aanleiding van het dossier Maria Mediatrix vast dat er 
op basis van 2021 in het kader van communicatie nog stappen te zetten zijn. Duidelijke en 
correctie informatieverstrekking is belangrijk voor het vertrouwen in de politiek. Er zijn berichten 
over leegloop in de gemeentelijke organisatie. Borne-NU vraagt om een taskforce op dit punt en 
vraagt wat er vanuit de raad nodig is om de organisatie op peil te houden. De fractie is blij met 
de herziene aanpak van de grondexploitaties. Borne-NU kan zich vinden in de resultaten van de 
jaarrekening.

De heer Oude Lansink (Lokaal BHZ) maakt complimenten aan de organisatie voor de 
voorliggende stukken. De fractie gaat er vanuit dat de adviezen van de accountant en de 
auditcommissie worden overgenomen. Voor Lokaal BHZ is het nog altijd onduidelijk wie er 
profiteert van het groene gas dat wordt geproduceerd door de mestverwaardingsinstallatie in 
Zenderen. De intentie was dat de samenleving van Zenderen hiervan mee zou profiteren. 
Daarnaast vraagt de fractie op welke wijze Zenderen participeert in de zonnepanelen op Elhorst 
Vloedbeld. De fractie constateert, gelet op de late aanlevering van stukken, dat de basis nog niet 
op orde is. Geconstateerd wordt dat diverse budgetten niet zijn geïndexeerd en dat groot 
onderhoud niet is opgenomen in de begroting. Gevraagd wordt om een reactie van het college 
daarop.

De heer Janssen (D66) geeft aan schriftelijk vragen te hebben gesteld over de jaarstukken. De 
kwaliteit van de antwoorden was onbevredigend, de heer Janssen onderstreept dat met een 
aantal voorbeelden. De vraag is wat de oorzaak hiervan is. Daarnaast is de vraag wat het 
college heeft gedaan met de aanbevelingen van de accountant en de auditcommissie.
De beheersbaarheid van het sociaal domein baart zorgen. Investeringen lijken nauwelijks effect 
te hebben. De toekomstige winstgevendheid van het grondbedrijf staat onder druk. De vraag is 
wat het college daaraan gaat doen. Vorig jaar zijn bedragen beschikbaar gesteld voor het 
oplossen van achterstallig groot onderhoud. De vraag is wanneer deze bedragen besteed gaan 
worden. 
D66 is van mening dat de organisatie meer aandacht verdient om orde op zaken te stellen. Het 
budget voor bestuurlijke ondersteuning is in de afgelopen jaren fors gestegen. De vraag is wat 
de oorzaak daarvan is.

Mevrouw Prakken (VVD) dankt voor de ontvangen stukken. De fractie is blij met de positieve 
financiële ontwikkelingen. Wel is het van belang dat er aandacht blijft voor de grote verschillen 
tussen begroting en jaarrekening.
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De vergadering wordt voor 10 minuten geschorst.

De voorzitter heropent de vergadering.

Burgemeester Pierik onderstreept dat er weinig fouten zijn vastgesteld in de jaarrekening en dat 
de gemeente Borne op gemiddeld Twents niveau presteert. De organisatie komt beter in control, 
in 2021 was alleen sprake van een groot incidenteel effect door de grondexploitaties. 
De adviezen van de accountant en de auditcommissie worden overgenomen door het college. In 
september wordt gesproken met de accountant over het traject voor de controle 2022, waarbij 
het de bedoeling is afspraken te maken op basis waarvan de raad de stukken tijdig kan 
ontvangen. Het college wil graag met de raad in gesprek over de vraag ‘hoe willen we raad zijn’. 
Het college wil in het vierde kwartaal het gesprek voeren over de doorontwikkeling van de 
organisatie, in het licht van de arbeidsmarkt. Dit zal ook raken aan de ambities van college en 
raad.
De indexeringen in het sociaal domein en het groot onderhoud van sportaccommodaties moeten 
op begrotingsbasis worden opgelost. In de kaderbrief worden die aangekondigd.

Wethouder Velten geeft aan dat er in de afgelopen jaren gewerkt is aan het krijgen van grip op 
het sociaal domein, de raad is daar in meegenomen. De meicirculaire gaf financieel meer adem. 
In de monitor sociaal domein is uitvoerig op de ontwikkelingen ingegaan. Daarnaast was er wel 
degelijk sprake van meekijken door de portefeuillehouder financiën, die tevreden was over de 
wijze waarop zaken op orde kwamen.

Wethouder Kotteman geeft aan dat Twence in gesprek is met de samenleving van Zenderen 
over de revenuen van de zonnepanelen op Elhorst Vloedbeld. Ten aanzien van het groene gas 
geldt dat alle aandeelhouders van Twence zullen meeprofiteren, dus ook Borne.

Het voorstel wordt met 16 stemmen vóór en 1 stem tegen aangenomen. De fracties van GB90, 
CDA, VVD, Borne-NU, GL/PvdA en Lokaal BHZ stemden vóór, de fractie van D66 stemde tegen. 

Burgemeester Pierik neemt het voorzitterschap over.

4.6 Vervanging parkeerplaats Azelozestraat
De heer Graafhuis (VVD) stelt voor het voorstel te bespreken aan de hand van het amendement 
en de motie.

De heer Janssen (D66) stelt voor om, in afwachting van het nieuwe college, het voorstel te 
verdagen.

De voorzitter stelt dat het college het voorstel bewust op dit moment geagendeerd heeft en stel 
voor het voorstel wel vanavond te behandelen, geconcentreerd op het amendement en de motie.

Mevrouw ter Braak (CDA) vindt wel dat het gesprek gevoerd moet kunnen worden op basis van 
de inbreng die eenieder heeft voorbereid.
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De heer Janssen (D66) verzoekt zijn ordevoorstel in stemming te brengen.

Het ordevoorstel van de heer Janssen (D66) wordt met 2 stemmen vóór en 15 stemmen tegen 
verworpen. De fracties van D66 en Lokaal BHZ stemden vóór, de fracties van GB90, CDA, VVD, 
Borne-NU en GL/PvdA stemden tegen. Het voorstel wordt derhalve behandeld.

De voorzitter geeft de heer Oude Lansink (Lokaal BHZ) het woord in eerste termijn.

De heer Oude Lansink (Lokaal BHZ) stelt vast dat er nog voldoende tijd is voor de herinrichting, 
waardoor ook op een later moment besloten kan worden. Een goede afweging mag niet onder 
druk komen te staan door de factor tijd. Er is geen onderzoek gedaan naar de parkeerbehoefte, 
er ontbreekt een goede financiële onderbouwing en er is nog geen nieuwe locatie voor de 
skatevoorziening. De heer Oude Lansink dient, mede namens D66 en Borne-NU een 
amendement in om niet in te stemmen met de herinrichting, alvorens een onderzoek is gedaan 
naar de toekomstige parkeerbehoefte, een definitieve plek voor de skatevoorziening is gevonden 
en een totaalplan aan de gemeenteraad is voorgelegd.

Mevrouw Bloemhof (CDA) stelt vast dat het een mooi plan is, hoewel het tijdstip en de kosten 
voor een verrassing kwamen. Het CDA kan op dit moment dan ook niet instemmen met het plan 
en zal instemmen met het amendement. Het CDA vraagt aandacht voor zonnepanelen bij 
uitvoering van het plan. Het CDA vind het belangrijk dat er, in samenspraak met de jongeren, 
een nieuwe plek voor de skatevoorziening wordt gevonden, zodat jongeren daar gebruik van 
kunnen blijven maken. 

De heer Busschers (GB90) de ontwikkeling van de parkeerplaats Azelozestraat is een 
onmisbare stap in de plannen voor ’t Wooldrik. Voor GB90 rechtvaardigt een onderzoek naar de 
parkeerbehoefte de vertraging van de aanbesteding en het eventueel mislopen van de BTW-
compensatie niet. GB90 ziet een verbetering van de fietsveiligheid en vraagt wat de 
mogelijkheden zijn voor een oversteekplaats over de Azelozestraat nabij de carpoolplaats. De 
parkeerplaats leent zich voor de opwek van zonne-energie. GB90 vindt het onwenselijk dat de 
skatevoorziening verdwijnt en vraagt of toegezegd kan worden dat voor aanvang van de 
werkzaamheden een alternatief is gevonden.

Mevrouw Zandjans (GL/PvdA) geeft aan dat de vragen in het politiek beraad voldoende 
beantwoord zijn.

Wethouder Kotteman geeft aan dat de planning van het college te maken heeft met het maken 
van ‘werk met werk’ en de ontwikkeling van het project ’t Wooldrik. Daar verdwijnen 30 
parkeerplaatsen, die gecompenseerd moeten worden. De lasten kunnen opgevangen worden 
binnen de vastgestelde kaders die door de raad gesteld zijn. Als de raad niet instemt, schuift de 
realisatie op en is er eind 2022 geen volledige parkeervoorziening. De uitvoering van project ’t 
Wooldrik zou dan wel van start gaan. Het college ontraadt daarom het amendement.
De wethouder zegt toe te bekijken of er een combinatie te maken tussen het groenplan en 
ruimte voor zonnepanelen of zonnecarports. 
Het is nog niet gelukt om een alternatieve locatie voor de skatevoorziening gevonden. Het 
college zal hier druk op zetten, zodat tijdig een locatie beschikbaar zou kunnen zijn.
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Voor de parkeerbehoefte is getoetst aan de bestaande beleidskaders en vastgesteld op basis 
van parkeernormen.

De heer van den Berg (Borne-NU) de huidige parkeerplaats van voetbalvereniging Borne wordt 
gebruikt voor bouwmaterialen. Is het denkbaar dat met Twickel in gesprek te gaan over het 
opslaan van deze materialen op het terrein aan de overzijde van de Twickelerblokweg?

De heer Janssen (D66) is verbaast dat er geen onderzoek is gedaan naar de parkeerbehoefte 
als deze werkzaamheden al jaren in de planning zijn opgenomen. De vraag is of geïnformeerd is 
hoeveel tijd een onderzoek naar de parkeerbehoefte kost.

De heer Oude Lansink (Lokaal BHZ) stelt dat het nog maar de vraag is of er een tekort is aan 
parkeerplaatsen. Daarnaast gaat de wethouder voorbij aan de skatevoorziening.

Wethouder Kotteman verwijst naar zijn eerdere beantwoording. De kosten voor een onderzoek 
naar de parkeerbehoefte zijn naar schatting ongeveer 30.000 euro. Het onderzoek kan dan pas 
in september of oktober gedaan worden.
De wethouder ziet geen kansen om op korte termijn gronden in gebruik te krijgen van Twickel 
voor een periode van twee jaar.

Mevrouw Bloemhof (CDA) dankt voor de toezeggingen. De fractie vraagt prioriteit te geven voor 
het vinden van een nieuwe locatie voor de skatevoorziening.

De heer Janssen (D66) stelt dat een onderzoek kan aanvangen binnen 1 á 2 weken en de 
kosten rond de 15 á 20.000 euro bedragen.

Wethouder Kotteman geeft aan dat er al gesprekken geweest zijn met jongeren, jongerenwerk 
en wijkagent over de verplaatsing van de skatevoorziening.

De vergadering wordt voor enkele minuten geschorst.

De voorzitter heropent de vergadering.

Mevrouw Bloemhof (CDA) geeft aan dat het CDA goed onderzoek naar de parkeerbehoefte en 
een nieuwe locatie van de skatevoorziening erg belangrijk vindt en daarom in te stemmen met 
het amendement.

De heer Busschers (GB90) maakt zich zorgen over de kosten voor de totale ontwikkeling in 
relatie tot de kostenstijging en de BTW compensatie en stemt om die reden niet in met het 
amendement.

Het amendement ‘parkeerplaats Azelozestraat’, ingediend door de fracties van Lokaal BHZ, D66 
en Borne-NU, wordt met 11 stemmen vóór en 6 stemmen tegen aangenomen. De fracties van 
het CDA, VVD, Borne-NU, D66 en Lokaal BHZ stemden vóór, de fracties van GB90 en GL/PvdA 
stemden tegen. 
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4.7 Vaststellen bestemmingsplan buitengebied Borne, herziening Bekkingvelderweg 8
De voorzitter geeft het woord aan de fracties in eerste termijn.

De heer de Vries (GL/PvdA) stelt dat het gebruik van met name de bistro de afgelopen jaren veel 
tijd en energie hebben gekost. De fractie feliciteert de betrokkenen met het resultaat.

Mevrouw Scholten (GB90) stelt vast vaak te zijn aangesproken op deze casus. De fractie vindt 
het een gemiste kans dat een anterieure overeenkomst voor de realisatie van zonnepanelen niet 
ter sprake is geweest en gaat er vanuit dat dit alsnog met de initiatiefnemer besproken wordt. De 
fractie heeft nu het gevoel niet anders te kunnen dan instemmen met deze 
bestemmingsplanwijziging. Het proces is niet uit te leggen aan inwoners en de fractie hoopt op 
verbetering.

De heer Graafhuis stelt vast dat afscheid genomen wordt van een hoofdpijndossier. De VVD 
heeft vanaf het begin aangegeven voorstander te zijn van het opstellen van een nieuw 
bestemmingsplan, wat veel tijd en energie had kunnen besparen.

Wethouder Velten stelt vast dat lering getrokken moet worden uit dit dossier en dat het goed is 
dat het bestemmingsplan nu wordt vastgesteld.

De raad stemt unaniem in met het voorliggend voorstel.

De voorzitter spreekt wethouder Kotteman kort toe, aangezien dit de laatste raadsvergadering is 
waarin hij als wethouder aanwezig is. De heer Kotteman neemt het woord en spreekt de raad 
toe.

4.8 Benoeming wethouders
De voorzitter ligt de procedure van behandeling en de stemprocedure toe. Er zijn vier kandidaten 
aangedragen voor het wethouderschap. Ten aanzien van de stemprocedure stelt de voorzitter 
voor in één stemronde te stemmen met één stembriefje, waarbij ieder raadslid aangeeft vóór of 
tegen de betreffende kandidaat te stemmen. Gelet op het feit dat er vier kandidaten zijn en 
Borne de afgelopen periodes heeft gewerkt met drie wethouders, is het van belang dat de raad 
ook duidelijkheid geeft hoe hier tegenaan gekeken wordt.

Mevrouw Bekhuis (VVD), de heer Naaktgeboren (GB90) en de heer Oude Lansink (Lokaal BHZ) 
worden benoemd als leden van de stemcommissie.

De heer Graafhuis (VVD) doet een voorstel van orde om te stemmen in drie stemrondes te 
stemmen per wethouder, met blanco stembriefjes. De voordrachten worden daarbij gedaan door 
de coalitievormende partijen en er kunnen tegenkandidaten worden gesteld. Dit gelet op het feit 
dat er in Borne gewerkt wordt met drie wethouders en er drie kandidaten en één tegenkandidaat 
zijn.

Mevrouw Zandjans (GL/PvdA) benadrukt dat zij een wethouderskandidaat hebben. Dit is geen 
tegenkandidaat, maar zorgt ervoor dat er iets te kiezen is.
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Mevrouw Scholten (GB90) vindt het bijzonder jammer dat er gediscussieerd moet worden over 
de stemprocedure.

De heer van den Berg (Borne-NU) geeft aan dat in het verleden altijd wethouderskandidaten 
werden voorgedragen door de coalitievormende partijen.

De heer Graafhuis (VVD) merkt op dat voor de VVD alle kandidaten gelijkwaardig zijn. Als er 
geen tegenkandidaten zouden zijn, zou met één stembriefje kunnen worden volstaan.
Het voorstel van orde van de heer Graafhuis (VVD) wordt in stemming gebracht. Het 
ordevoorstel is met 10 stemmen vóór en 7 stemmen tegen aangenomen. De fracties van het 
CDA, VVD, Borne-NU en Lokaal BHZ stemden vóór. De fracties van GB90, GL/PvdA en D66 
stemden tegen.

De voorzitter geeft het woord aan de heer Busschers (GB90) als voorzitter van de commissie 
onderzoek geloofsbrieven.

De heer Busschers (GB90) geeft aan de commissie de geloofsbrieven heeft onderzocht van de 
heren Velten, Vermorken, Geerdink en Engelsman. Kandidaat wethouder de heer Vermorken 
niet woonachtig is in de gemeente Borne. Dit betekent dat de gemeenteraad na benoeming 
ontheffing van het vereiste van ingezetenschap moet verlenen. De kandidaten voldoen voor het 
overige aan alle in de wet gestelde eisen.

Mevrouw ter Braak (CDA) kandideert de heer M. Geerdink als fulltime wethouder.

In de eerste stemronde zijn 12 stemmen uitgebracht voor de heer Geerdink, 2 stemmen 
uitgebracht voor de heer Engelsman, 2 stemmen blanco en 1 stem ongeldig. Daarmee is de heer 
Geerdink benoemd tot wethouder. De heer Geerdink geeft aan zijn benoeming te aanvaarden.

De heer Graafhuis (VVD) kandideert de heer D. Vermorken als fulltime wethouder.

In de tweede stemronde zijn 17 stemmen uitgebracht voor de heer Vermorken. Daarmee is de 
heer Vermorken benoemd tot wethouder. De heer Vermorken geeft aan zijn benoeming te 
aanvaarden.

De heer van den Berg (Borne-NU) kandideert de heer M. Velten als fulltime wethouder.

In de derde stemronde zijn 10 stemmen uitgebracht voor de heer Velten en 7 stemmen 
uitgebracht voor de heer Engelsman. Daarmee is de heer Velten benoemd tot wethouder. De 
heer Velten geeft aan zijn benoeming te aanvaarden.

De heer Geerdink legt de eed af, de heren Vermorken en Velten leggen de belofte af.

De voorzitter geeft aan dat er nog besloten moet worden over de ontheffing voor het 
ingezetenschap voor wethouder Vermorken.
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De raad stemt unaniem in met het voorliggend voorstel.

Vastgesteld in de raadsvergadering van: 12 juli 2022,

De voorzitter, De griffier,

w.g. w.g.


